
Грегориан:  Попис  државне
имовине је приоритет

Вршилац дужности високог представника, Рафи Грегоријан, данас
се  састао  с  предсједавајућим  Комисије  за  државну  имовину,
Звонимиром  Кутлешом,  и  том  приликом  нагласио  да  би
«Савјетминистара  Босне  и  Херцеговине  требало  да  што  прије
покренепоступак за попис државне имовине».

Грегориан  је  напоменуо  да  обим  пописа  имовине  мора  бити
дефинисан на начин који ће у будућности осигурати постизање
одрживог споразума о расподјели имовине, те да би тај процес
требало да будепокренут сада, прије доношења Закона о државној
имовини, како се не би губило додатно вријеме док нацрт Закона
буде разматран у оквиру парламентарне процедуре.

«Уколико Савјетминистара сада не предузме активности и уколико
одлучи да се попис имовине изврши након усвајања Закона о
државној  имовини,  постоји  вјероватноћа  да  ће  доћи  до
пролонгирања  транзиције  OHR-а  у  Канцеларијуспецијалног
представника Европске уније», упозорио је Грегоријан.

Грегоријан  је  такође  подсјетио  предсједавајућег  Кутлешу  да
«сваки  закон  који  усвоји  Савјетминистара  и  донесе
Парламентарна  скупштина  БиХ  мора  испуњавати  стандарде  за
рјешавање питања државне имовине које је дефинисао Савјетза
имплементацију  мира  на  сједници  у  фебруару  2008.  године,
укључујући и захтјев да расподјела буде извршена на начин који
Босни и Херцеговини, и другим нивоима власти, да је власништво
над  имовином  која  им  је  потребна  да  би  испуњавали  своје
уставне надлежности.   

https://www.ohr.int/%d0%b3%d1%80%d0%b5%d0%b3%d0%be%d1%80%d0%b8%d0%b0%d0%bd-%d0%bf%d0%be%d0%bf%d0%b8%d1%81-%d0%b4%d1%80%d0%b6%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b5-%d0%b8%d0%bc%d0%be%d0%b2%d0%b8%d0%bd%d0%b5-%d1%98%d0%b5-%d0%bf%d1%80/
https://www.ohr.int/%d0%b3%d1%80%d0%b5%d0%b3%d0%be%d1%80%d0%b8%d0%b0%d0%bd-%d0%bf%d0%be%d0%bf%d0%b8%d1%81-%d0%b4%d1%80%d0%b6%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b5-%d0%b8%d0%bc%d0%be%d0%b2%d0%b8%d0%bd%d0%b5-%d1%98%d0%b5-%d0%bf%d1%80/

